
Dagsorden mandag d 04-03 kl 19·21 
afbud fra Dennis 

1. Musikfestival med 3 underpunkter:

1 .A. Spejderne vil gerne være med i festivalen: BHE stemmer for at de skal have lov til at komme ind.

1 .B. BTR har et forslag til fordeling af de penge, som de har modtaget efter deres forening lukkede.: Karina fremlagde 

forslaget at deres andel blev stået i BNMF med en øremærkning om at de skal gå til udendørs trøjer samt 

markedsføring, gerne den nye sammenlagte ugeavis, BTR har fuld tiltro til at BNMF selv kan administrerer dette.  Dette 

forslag blev godkendt af BHE.

1.C. Fordelingsnøgle af overskud fra musikfestival (sendt på mail søndag eftermiddag): % satsen fra selve overskuddet 

skal forhøjes, da nogle foreninger vil få svært med at skaffe hjælpere, vi forslår min. 25%, derefter skal 

fordelingsnøglen sættes i gang.

Susanne siger at de skal annoncere mere kraftigt da "Den Bette Go'e" laver gratis arrangement i Tolne Skov.

Finn giver Karlo besked om vores beslutninger.

2. Generalforsamlingen:  Regnskabet er dd underskrevet.
Jonna Mikkelsen og Anne·Mette Borrisholt vil gerne være suppleanter. Bringes mere ind i gruppen fx med referater og 
deltagelse i nogle af møderne. Jakob fra Brugsen samt Mette abildgaard og Martin spørges til bestyrelsen. Flemming 
Mejlvang er dirigent. Bestyrelsen mødes kl. 19.

3. Borger og erhvervs kontingent: Karina forsøger at lave overslag over adr. så dem der ikke
køber ikke skal besøges/køres ud til næste år, gælder især landruter.

4. Borger folder:  Finn manglede folder, modtog disse i aften.

5. Guiden 2024: mails med tilsagn om deltagelse i guiden er bindende. Karina arbejder videre med den og tager 
kontakten til Vendia Tryk. Der opdateres på messenger

6. Fælles udgifter, Nørrebro 16: Karina sender en mail til Charlotte fra boligselskabet om møde.

7. Energipark Elkær: 28/3-24 vedtaget til at gå videre med solceller og vindmøller til
plangrundlægning. når den er klar skal det op og godkendes i byrådet igen, og derefter til
borgerhøring.

8. Toiletbygningen: Klaus kontakter Mads og får det beskrevet mere nøjagtigt hvad der menes med
driften.

9.

1 0. 

Mødested for de unge

Mai I konto: de gives tilsagn til at der betales 799 for 1 år.

11. Hallens + Museums bestyrelse: Karlo er pt BHE repræsentant i hallens bestyrelse. Vil gerne træde af nu, Ulla tiltræder som 
repræsentant, Klaus giver besked videre om udskiftningen. Museets bestyrelse Susanne er suppleant og fortsætter, Klaus 
er medlem og fortsætter.

12. Evt: Nanna fra byen har kontaktet Klaus, hun vil gerne lave noget kreativt for børn og opad (ikke pensionister), det synes BHE 

er en god ide. Susanne forslår at BHE stiller bord/bænke til rådighed til hun har indrettet sig. Vi stiller baglokalet til rådighed.

Aktionsliste, opslagsværk til de forskellige aktiviteter, laves af Ulla.(Ula forslag)

Susanne kontakter Teddy om at BHE slettes med logo og hjemmeside på facebooksiden: 9881 Bindslev

13. Næste møde:

kort møde efter GF

Mandag d. 29/4-24 kl. 19-21

Følgende punkter overgår til næste gang: 9

Det er igen en LANG dagsorden, vi må se om vi når til enden denne gang 




